



الخميس 31 مايو 2108

حفل تخرج طلاب الصف السادس



أعزائي أولياء الأمور الكرام

تم التعديل على موعد حفل تخرج طلاب الصف السادس وذلك لتفادي موعد إجازة العيد (كل عام وأنتم بخير) سيكون الحفل يوم الأحد الموافق 24 يونيو من الساعة 9:15 إلى الساعة 10:00، وسيقوم بعض الطلاب بتحدث عن بعض تجاربهم التي حدثت في المرحلة الابتدائية، وأيضا سيقوم الطلاب بغناء بعض أغانيهم المفضلة. كما سترحب السيدة جونزالوز مديرة المرحلة الثانوية بطلاب المرحلة الجدد.

عزيزي ولي الأمر إن انتقال الطلاب للصف السابع سيكون علامة فارقة وتطور كبير في حياة طفلك العلمية، نتطلع حضوركم جميعا هذا الحفل الخاص والمميز .

تحيات
معلمو الصف السادس

لاستطيع حضور حفل تخرج ابني يوم الأحد 24 يونيو

سوف أحضر حفل تخرج ابني يوم الأحد 24 يونيو

عدد حضور أفراد العائلة



Thursday 31 May 2018

Year 6 Graduation Assembly – Date Change



Dear Parents

Due to the uncertainty of the dates for Eid, we have changed the date of our Year 6 Graduation assembly to Sunday 24 June from 09:15 – 10:00. Students will share some of their reflections from their Primary years and will sing some of their favourite songs from their production. Ms Gonzales, Head of Secondary, will also welcome the students into Secondary School.

The transition into Year 7 is a huge milestone in your child's life and we would like you all to join us for this very special assembly.

Yours faithfully

Year 6 Teachers

I will not be attending my child's Graduation assembly on Sunday 24 June

I will be attending my child's Graduation assembly on Sunday 24 June

Number of family members attending